



منظمة جرين للبيئة والمناخ  
**GREEN Organization for  
Environment and Climate**

استدامة بيئية    سعادة مجتمعية  
Environmental Sustainability    Community Happiness



**منظمة جرين -** هي منظمة غير ربحية متخصصة في المجال البيئي حاصلة على ترخيص من وزارة الشؤون الاجتماعية و العمل برقم **2024/م/36** و تهدف إلى مجابهة التغيرات المناخية بمختلف تأثيراتها، بالإضافة إلى مكافحة الفقر و تعزيز التنمية المستدامة.

## من نحن



نحن المتصالحون مع الطبيعة، ندعوكم لحماية البيئة، و لن يكتمل النجاح المرموق بدونكم.

## رؤيتنا



العودة بالأرض إلى مرحلة الاتزان البيئي المستدام و الاهتمام بالطبيعة.

## رسالتنا



من أجل الأجيال القادمة نسعى لتطوير نهج إداري إنتاجي يضمن استدامة الموارد الطبيعية المتجددة (ماء - تربة - نبات - حيوان - هواء) لتلبية الاحتياجات المتزايدة.

## أهدافنا



استعادة الأنظمة الايكولوجية و حماية و تنمية التنوع البيولوجي النباتي و الحيواني.

الإدارة المستدامة و تعزيز كفاءة الانتاج للموارد الطبيعية المتجددة لضمان توفرها للأجيال المقبلة.

الادماج المناخي للقيم البيئية مع القيم الثقافية و الاجتماعية و الاقتصادية و تعزيز المعارف التقليدية و طرق التعبير الثقافي لدى المجتمعات المحلية.

النزاهة

الكفاءة

المساواة

التنوع

الدمج



# قيمنا

**GREEN** is a non-profit organization specialized in environment and climate, licensed by the Ministry of Social Affairs and Labor under **No. 36//2024**, and aims to confront climate change with its various effects, in addition to combating poverty and promoting **sustainable development**.



## Who are we?

We are reconciled with Nature, we invite you to protect the environment, and the prestigious success will not be complete without you.



## Our vision

Returning the earth to the stage of sustainable environmental balance and caring for nature.



## Our message

**For future generations** We seek to develop a productive management approach that ensures the sustainability of renewable natural resources (water-soil-plants-animals-air) to meet the growing needs.



## Our objectives

- Restoring ecosystems and protecting and developing plant and animal biodiversity.
- Sustainable management and enhancing the production efficiency of renewable natural resources to ensure their availability for future generations.
- Climate integration of environmental values with cultural, social and economic values and enhancing traditional knowledge and cultural expression methods in local communities.



## Our values

**Integrity**  
**Efficiency**  
**Equality**  
**Diversity**  
**Integration**



# منظمة جرين للبيئة والمناخ GREEN Organization for Environment and Climate

استدامة بيئية سعادة مجتمعية  
Environmental Sustainability Community Happiness

اليمن - تعز - شارع جمال - مقابل شركة النفط - جوار بنك الكريمي (الأحمر)  
YEMEN - Taiz - Jamal St. - Opposite the oil company - next to Al Kuraimi Bank  
+967) 738 444 113 +967( 738 444 112/783 444 112/783 444 113)  
@greenorganiz greenorganization.ye@gmail.com  
بنك التسليف التعاوني و الزراعي (0028441) Cooperative & Agricultural Credit Bank